愚公移山 2009年 2月份演出信息
2月4日Wednesday 星期三
THE INCREDIBLE JSB! & BAD APPLES

了不起的JSB! & BAD APPLES
THE INCREDIBLE JSB! Is introducing a musical mix of Jazz, Chinese  

Folk music, Blues, reggae, English rock music, French chansons and  

African rhythms. They just came out with their new album “Mad in  

China”.

了不起的JSB! 是一种全新的音乐，混合了爵士，中国民谣，布鲁斯，雷鬼，英国摇滚乐，法国小调和非洲节奏。他们刚刚退出他们的新专辑《迷情中国》。
BAD APPLES brings you Soulful Rock Tunes, with storyteller lyrics and  

melodies written by lead singer Michael Dallin. Kris Liu's lead  

guitar solos and riffs give the Bad Apples a tangible feeling of Rock  

n' Roll.

BAD APPLES将会带给你激情的摇滚之声，主唱Michael Dallin 

创作出故事性歌词和旋律，KrisLiu的主音吉他独奏和 

复段让这支乐队充满了摇滚的感觉。
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2月6日Friday 星期五
鲍勃·马利之夜 2009 * BOB MARLEY DAY 2009

"My music will go on forever. Maybe it's a fool say that, but when me know facts me can say facts. My music will go on forever." Bob Marley!

“我的音乐将永远继续下去。也许这个说法有点傻，但我说的是我认为是事实的事实。我的音乐将永远继续下去。” 鲍勃·马利说。
Beats by the capitals 3 ultimate reggae collectives:

三个首都的雷鬼组织带来beats：
Ultimate Productions * MeiWenti Sound 没问题声音 * Upstepper Crew

Live Music by Beijing’s own Reggaeband  :

北京自己的雷鬼乐队带来现场音乐：

  “The Propellers” (LuoXuanJiang螺旋桨)

And if this is not enough to bring you into the right mood then wait until you tasted our Pina Colada Special!

如果这还不足以带你进入好心情，那等到品尝过我们的皮纳可乐达特饮之后你一定会满足！！
infoline 咨询电话: 13717640747

presented by Ultimate Productions
主办： Ultimate Productions

Pm 9 // Rmb 30
2月7日Saturday 星期六
KOMODO (Canada 加拿大)

LIVE DUBSTEP AND OTHER BASS-HEAVY GROOVES – ANCIENT MEMORIES, MODERN TOOLS  

This Montreal-based musician and DJ plays fast dub basslines on the Australian didgeridoo, as well as producing heavy beats and bass, and playing an assortment of other instruments such as Turkish flute and frame drum in his Dj Sets.

节拍和低音，快速的迪吉里杜管配乐，土耳其长笛，dubstep以及其他的重型音轨，古老的回忆，现代的工具。

Komodo是以蒙特利尔为基地的音乐家和DJ，他专门在澳大利亚迪吉里杜管之上做快速的贝司配乐，以及出品重的节奏和低音，同时发挥各种各样的其它的乐器， 

例如土耳其长笛和帧鼓。
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www.comododubs.com
2月11日Wednesday 星期三
MI22 - 丹麦最早，大，牛 DENMARK'S OLDEST BIGGEST BADDEST FUNK  

BIG BAND

MI22 是丹麦第一支支最大且成立时间最长的Funk大乐队，由13位演奏家及1位歌手组成。

MI22 is Denmark’s first, largest and oldest Funk-Big Band featuring  13 horns, rhythm-section and a singer.

The orchestra was established in the late 70’s, and the repertoire  spans from dancing-orientated funky electronica, where the band has worked with electronica-guru Anders Trentemøller, to an extensive collection of both well-known classics and original compositions written for the band, within the funk-, jazz-, soul- and latin- genres.

Throughout the years the orchestra has worked with a variety of star-arrangers and –soloists – e.g. Lew Soloff (US), Anders Trentemøller (DK), Jukka Linkola (SF), Christina Dahl (DK), Jesper Riis (DK), and Lars Møller (DK), who alongside the band's “own”composers/arrangers have contributed to creating the bands unique sound.

During the bands almost 30 years of existence, a lot of well known Danish musicians have set foot in the orchestra – a.o. Anders Gaardmand, Uffe Markussen, Jesper Løvdahl, Per Goldschmidt, Erling Kroner. Today the band consists mainly of students from the Rhythmic Conservatory in Copenhagen as well as other leading musicians from the Copenhagen jazz-scene.

MI22 是丹麦第一支支最大且成立时间最长的Funk大乐队，由13位演奏家及1位歌手组成。他们的演奏曲目涵盖从极富舞蹈节奏的电子舞曲到 

FUNK,JAZZ,及拉丁风格近年来,这支管弦乐队已经和许多大师合作演出,如Lew  

Soloff (US), Anders Trentemøller (DK), Jukka Linkola (SF), Christina Dahl (DK), Jesper Riis (DK), and Lars Møller (DK),.在成立至今的30多年中,许多丹麦知名的音乐家在这支乐队中留下过足迹,如Anders Gaardmand, Uffe Markussen, Jesper  

Løvdahl, Per Goldschmidt, Erling Kroner.

如今,MI22由来自哥本哈根音乐学院的学生们以及一些顶尖的爵士演奏家们所组成
Pm 9 // Rmb 50
2月12日Thursday星期四

BREAK DANCE CONTEST 街舞大赛

BJ Hip Hop Collective brings you back to another one-of-a-kind b-boy cypher night. Japan's DJ Qingmu & DJ Takunori will be adding the music to this cypher contest. Hosted by Beijing's own MC Devil Son and friends.The judges will go around joining and observing in order to select the best bboy/bgirl of the night for a chance to win the 800rmb cash prize. So bring your best moves & style to the dance floor or come watch the best dancers of the nation bug out!
 
In the words of the legendary Afrika Bambaataa: Peace, unity, love, and having fun.
 
北京Hip Hop集体带你回到另外一个b-boy cypher之夜。日本DJ Qingmu和DJ Takunori为本次竞赛带来音乐，北京MC Devil Son和朋友们共同参加。裁判将加入其中并评选出当晚最佳的bboy或者bgirl，优胜者有机会获得人民币800元的现金奖金。所以，在当晚的地板上带来你的最佳舞步，或者来观看这场最佳舞者们的表演吧！
 
非洲Bambaataa的神话传奇：和平、团结、友爱并获得乐趣。
 
Pm 8:30 // Rmb 35
2月13日Friday 星期五
CRIMINAL 2 犯罪现场
3 OF THE MOST WANTED DJS IN BEIJING

YUGONG YISHAN CAPTURED THEM AND HIS BEATS TO SEARCH INTO HIS MUSIC. THE BEST YOU CAN DO IS COME BY YOUR SELF AND CHECK WHY THOSE GUYS ARE THE MOST WANTED CRIMINAL SOUND IN BEIJING.

北京3个被愚公移山通缉的重要DJ，将会在愚公移山展现他们的犯罪声音。

CRIMINAL ELECTRONIC MUSIC BY 三名罪犯：

EDDIE LV (techno,breakbeat),
MICKEY ZHANG (techno),
J. SWARZ (techno)
Pm 9 // Rmb 30

2月14日Saturday 星期六
VALENTINE’S DAY 情人节

SUBS, BIGGER BANG, CAFFEIN 咖啡因

Pm 9 // Rmb 50 (Ladies free 女士免费)
2月15日 Sunday 星期日
Cherry Lane Film and Filmmakers series

每月介绍Cherry Lane“电影和电影人”系列
LETTERS FROM DEATH ROW
Guest: 导演柯枫和主创
Running time: 93 minutes

Nominated for the Altadis New Directors Award of the San Sebastian Film Festival.

A small-time crook in China's maximum security prison is assigned the dubious task of recording the last wishes of the death row inmates scheduled for execution. Surrounded by men who are immersed in desperation, his close encounters with the condemned criminals shows him the darkest side of humanity. But he finds romance with the beautiful female prison radio station announcer, despite the watchful eyes of the wardens and the threat of execution hanging over her.

Bio-filmography of the director: 

Kevin Feng Ke, once a sculptor, has permanent installations at San Francisco, Vancouver, Toronto & Washington D.C., and Hong Kong among others. He studied Asian Studies and Journalism at UC Berkeley and Political Science at Univ. of Toronto before embarking on a film career. After a brief training at National Film Board of Canada and USC, he enrolled in the MFA film program at NYU Tisch School of Arts where he was a recipient of Ang Lee Scholarship and Directors’ Guild of America Award for Best Asian Filmmaker. The feature project he scripted, "Lady Shanghai" was the official selection of Pusan IFF’s Pusan Promotion Plan (PPP 2001). Film works: "Song and Cry" (experimental/ performance documentary 1991) "When East Meets East" (documentary 1997) "The Official Account" (narrative short 1999) "True Love" (short, 2000) Tired of being a ghostwriter for some of the best known 5th Generation directors, he directs his first feature film, "Letters from Death.
八百棒
嘉宾：导演柯枫和主创

片长：93分钟

2008年圣塞巴斯蒂安国际电影节新导演

根据真人真事（欢镜听、张春雷等）改编。作为描写中国大陆看守所里在押犯的故事，电影以在押犯人黄敬廷被安排为临刑前的死刑犯代写遗书的情节为主线，反映铁窗内众囚犯不同人物、不同心理、不同人生观的冲突，打破了中国大陆关于此题材的诸多禁忌。通过于现关有大批在押犯的监狱实地拍摄的生活体验和积累，影片冷静真实地再现了囚犯铁窗生涯的众生百态，折射出对生与死、罪与罚、自由和囚禁的的思考。
《八百棒》意指八佰杀威棒，民间传说，如果一个人没有正常走完人生的轮回，在阴曹地府就会受到地狱小鬼的杖责。如果说初历社会的经历是第一次四佰击的话，那么监狱人生就好比是另外一次四佰击。
从小在母亲下放到牛棚挤奶劳动期间，就经常在其上班中途看见游街示众的车队，看着那些在机关枪和众兵押解下，在无产阶级专政铁拳下，被五花大绑押赴刑场执行枪决的死囚犯，在我幼小的心灵里对那些即将奔赴黄泉犹然挺直腰板不屈不服的人充满了恐惧好奇和不解。据说我从未谋面的祖父也是在安徽白茅岭劳改农场终其一生的，这更让我对被囚禁的生活充满掺杂了噩梦与浪漫的想象。2006年末，伊拉克独裁者萨达姆·候赛因闹剧的草草收场，让我深深感到，在一个没有绝对公道正义的年代，无论是暴君还是草民，他们的死一样仓促草率没有尊严。当我发现了在大陆有一个屡屡游走在生死边缘给临刑死囚写遗书这样残酷的工种时，我对罪与罚的探究也就找到了一个最佳（叙事）角度。

导演简历：
 曾就读与复旦大学（少年班），加州大学伯克利分校（主修东亚语言文学和新闻），多伦多大学（政治学硕士），纽约大学NYU TISCH艺术学院电影研究所（电影导演专业MFA艺术硕士）。美国导演协会最佳亚裔导演奖获得者。纪录片《东西会》获加拿大电影电视艺术学院奖Genie奖最佳影片提名，参赛阿姆斯特丹国际纪录片电影节（IDFA）、多伦多国际纪录片电影节（HotDocs最佳影片提名）、新加坡国际电影节、纽约亚美国际电影节、香港国际电影节等。电影项目Lady Shanghai《上海烟云》荣获2001年釜山国家电影节釜山推广计划PPP奖励，荣获当年戛纳国际电影节美国综艺杂志VARIETY主办的全球剧本评比大奖（前五名），曾经参与策划楠溪江、妻妾成群、玄奘、幼童、海上黑帮、尘埃落定，2007年独立导演《八百棒》，入围2008年圣塞巴斯蒂安国际电影节新导演竞赛单元，现在筹拍运作中的独立电影有关于新疆淘金客的《鑫女》和丐帮流浪儿童的《脱臼》。
Pm 8 // Rmb 50/30 (students 学生)

2月17日Tuesday 星期二
JOSE GONZALEZ CHINA TOUR 2009
2009年José González中国巡演

人们说起José González的音乐，总会用上“催人入眠”、“捕获人心”和“异常美妙”之类的词语来形容。现在，这位瑞典杰出的吟游诗人，终于将来到中国进行他的首次演出，为上海、北京和香港的观众奉献四场精彩的演出。主办方是来自一直致力于推动中国独立音乐发展的Split Works。
José González是一位现代流行乐坛中少见的音乐人 ─ 无论是音乐潮流的变迁还是独一无二的风格，他都是一位令人鼓舞的引领者，同时也是各大音乐排行榜的常客。他极富表现力的吉他弹奏和令人自省的歌词为他带来了享誉世界的名声，包括各大奖项的青睐。下面是其中一些：

2004年瑞典格莱美最佳新人奖
2006年欧洲突破国界奖

瑞典和大不列颠白金销量奖
爱尔兰双白金销量奖

澳大利亚和新西兰销量金奖
他曾经翻唱众多歌手的名曲，包括澳洲天后Kylie Minogue的“Hand on your Heart”和Trip-hop天团Massive Attack脍炙人口的“Teardrop”。但无论什么样的歌，在José的口中都能唱出浓郁且富有深情的味道，他用着自己的方式唱着自己的感受，哪怕是一些陈词滥调，也都能达到朽木再逢春的效果。
2003年，José在欧洲发行了首张专辑《Veneer》，2004年在北欧大获成功，之后便签约于伦敦的独立唱片公司Peacefrog，2005年2月份发行了他在英国的首张EP专辑《Crosses》。经过一系列英国演出，再加上同年4月《Veneer》的全球发行，José González这个名字传遍全球。

2007年9月，他又发行了第二张专辑《In our Nature》，这张专辑有两种完全不同的风格，一方面，歌曲动听悦耳且便于传唱，而另一方面又是用象征主义来表现人性黑暗和成熟的一面。
去年12月瑞典独立乐坛宠儿Jens Lekman中国巡演的歌声还在耳边回荡，Split Works又马不停蹄地与一直支持中国音乐发展的瑞典驻中国大使馆和42BELOW再次合作，为广大乐迷请来了José González。成都民谣女歌手吴卓琳将为José京沪演出担任暖场嘉宾，相信她的梦幻歌声将给观众带来另一番美妙的感受。

预了解更多关于2009年José González中国巡演的详细信息，请联系Split Works相关负责人：

Abby Lavin/李惠兰, 市场联络部, Split Works.

邮箱: al@spli-t.com, 手机: (0)159 0046 3147, 座机: (021) 6445 0500.

照片：请在以下地址下载更多高质量的艺人宣传照：
http://www.imperialrecordings.se/josegonzalez.html
更多相关链接:

José González 官网: www.jose-gonzalez.com 

吴卓琳的myspace: www.myspace.com/wuzhuoling
Split Works: www.spli-t.com
42 Below Vodka: www.42below.com
上海Glamour Bar : www.m-theglamourbar.com
时间: 晚上8点

票价: 150元，2月1日在愚公移山起售

票务问询:

· (010) 6404-2711 ( 星期一至星期天, 2pm – 12am )

· 13522976852 ( 星期一至星期五, 2pm - 7pm )

His music has been called “hypnotic,” “haunting,” and “achingly beautiful.” Now, for the first time, chart-topping Swedish troubadour José González is coming to China for what is sure to be an arresting series of live performances in Beijing, Shanghai and Hong Kong. The tour is brought to you by China-based promoters Split Works.  

González's story is rare in modern pop – a heartening case of the artist resisting the vicissitudes of musical fashion to carve out a unique, intimate style, and defiantly following his muse all the way to the top of the charts. His masterfully eloquent guitar-playing and introspective songs have earned him a widespread cult following, not to mention critical accolades and awards. To name a few:
Swedish Grammy (Best New Artist, 2004) 

European Border Breaker Award (2006)

Platinum sales in Sweden and Great Britain

Double Platinum sales in Ireland

Gold sales in Australia and New Zealand

He has made waves with covers of songs like Kylie Minogue’s “Hand on your Heart” and “Teardrop” by Massive Attack, but José’s sound is all his own – rich, emotive vocal melodies that cut to the core, backed by delicate classical guitar. 

After the untrammeled Scandinavian success of his 2003 debut album, Veneer, González signed to London-based indie label Peacefrog, releasing his UK debut, the Crosses EP, in February ’05. Press hosannas and some jaw-dropping, heartstring-tugging UK shows set off the proverbial buzz, and by the time the Veneer was released globally in ‘05, word had spread like wildfire. 

José’s second album In our Nature was released in September 2007. It is an album that on the one hand is very accessible and speaks easily, and on the other has a darkness and a seriousness ripe with symbolism about the human condition. 

Fresh on the heels of November’s sold-out shows from another Swedish indie darling, Jens Lekman, Split Works is teaming up once again with esteemed partners the Embassy of Sweden in China and 42BELOW Vodka, both of whom are providing indispensible support to develop the range of musical offerings in China. González will be joined on his tour by Chengdu native Wu ZhuoLing, whose bold, outspoken artistic ethos and otherworldly sounds look to complement González’s magnetic, deeply personal music.

For further information about the José González China Tour 2009, please contact Abby at Split Works:

Abby Lavin/李惠兰, Marketing & Communications, Split Works.

E: al@spli-t.com, M: (0)159 0046 3147, T: (021) 6445 0500.

Photos: High resolution press photos of José González are available for download at:

http://www.imperialrecordings.se/josegonzalez.html
Other useful links:

José González’s official site: http://www.jose-gonzalez.com/
Wu ZhuoLing’s myspace: http://www.myspace.com/wuzhuoling
Split Works: www.spli-t.com
42 Below Vodka: www.42below.com
Doors 开门时间: 8pm

Tickets RMB 150, on sale from Feb. 1
门票RMB 150，2月1日起售
Ticket Info:

· (010) 6404-2711 (Mon.  - Sun. ,from 2pm)

· 13522976852 (Mon. - Fri. ,2pm-7pm)
2月18日Wednesday 星期三
HANGGAI 杭盖
COME OUT AND LET GENGHIS INTO YOUR HEART!   Mongolian throat-singing is taken to a new level of perfection, pioneering on Chinese folk rock scene, with this incredible Mongolian live band. Their throat-singing and beautiful ballads go under the skin and are not only for lovers of traditional mongolian folk music. 走出来，让Genghis进入你的内心！ 蒙古人的喉式唱法让演出到达一个新的水平，开创中国民族摇滚现场的先河，这是一个令人难以置信的蒙古现场乐队。 他们独特的喉式唱法和从骨子里散发出来的美丽歌谣，表明了他们不仅仅是传统蒙古民歌的爱好者。
Pm 9 // Rmb 30
2月19日Thursday星期四
Make a feint to the east and attack in the west
声东击西系列演出(015)纽约来客
演出阵容 line up：

EYAL MAOZ（吉他 Guitar）

丰江舟 Fengjiangzhou（电子／多媒体 electro/multimedia）

Dead J（电子 electro）

关菲 Guanfei（鼓手 drums）

李铁桥 Litieqiao（萨克斯 Saxophon）
演出风格：先锋爵士 实验摇滚 噪音电子 自由即兴
Beijing free improvisation alliance
“Beijing free improvisation alliance” is a series of concerts based on free improvisation music. The concerts will performed by musicians with background in experimental rock and avant garde jazz, multi media artist will also appear on these events. The “Beijing free improvisation alliance” is initiated and organized by the saxophonist Li Tie Qiao. The member mainly comes from the classical musician, jazz musician, the rock and roll musician, the noise electron musician, the multimedia artists, the cutting edge dance artist ect…

 

北京自由即兴音乐联盟简介
北京自由即兴音乐联盟是一个自由的音乐组织，是以自由即兴音乐为主，兼实验音乐、先锋爵士、噪音电子的音乐联盟，由跨界萨克斯手李铁桥倡导组成。成员主要来自古典乐手、爵士乐手、摇滚乐手、民族乐手、电子乐手、多媒体艺术家、先锋舞蹈艺术家。 联盟从2007年11月开始策划“声东击西”系列自由即兴的演出。目前主要活动范围在北京地区。
来自纽约的EYAL MAOZ 是一个出色吉他手和作曲家，他在朋克摇滚乐、爵士乐、犹太音乐、先锋音乐等方面颇有建树。

著名先锋乐手John Zorn说：他创作令人着迷的新音乐将长时间保留在你的眼睛和耳朵里。

 

北京自由即兴联盟是自由松散的音乐组织，是以自由即兴音乐为主，兼实验音乐、先锋爵士、噪音电子的音乐联盟。由跨界萨克斯手李铁桥倡导组成。成员主要来自古典乐手、爵士乐手、摇滚乐手、民族乐手、电子乐手、多媒体艺术家、先锋舞蹈艺术家。

 
Music Style: Avant-Garde, Experimental rock, electronics, Free Improvisation

 

EYAL MAOZ - An accomplished rock-punk-jazz-Jewish-avantgarde guitarist and composer, Maoz is the founder of Edom, Dimyon, many other ensmbles in New York City, Israel and Italy. 

“Ecstatic music for a new generation keep your eyes and ears on this guy”

--John Zorn

 

“Chinese free improvisation alliance” made in Jan 2008. It is a series of concerts based on free improvisation music. The concerts will performed by musicians with background in experimental rock and avant garde jazz, multi media artist will also appear on these events. The “Beijing free improvisation alliance” is initiated and organized by the saxophonist Li Tie Qiao who have just returned to Beijing after living two years in Norway. The member mainly comes from the classical musician, jazz musician, the rock and roll musician, the noise electron musician, the multimedia artists, the cutting edge dance artist ect…

 

EYAL MAOZ - An accomplished rock-punk-jazz-Jewish-avantgarde guitarist and composer, Maoz is the founder of Edom, Dimyon, many other ensmbles in New York City, Israel and Italy==============Eyal led his various ensembles at the 2006 Montreal Jazz Festival, 2007 NYC Jazzfest, 2007 Brooklyn BAM next festival, Verizon Jazz Festival, three years at the Red Sea International Jazz Festival, the New York Jewish Music and Heritage Festival, Florida Music Harvest, and The Jewzapalooza Festival in NYC. He recently played with John Zorn's Cobra at the Guggenheim Museum in NYC. He has recorded for Tzadik, Piadrum, Keonix and WMD Records. His music has been featured on NPR, MTV and in the film Keepers Of Eden.

links:

http://www.myspace.com/eyalmaoz   

http://www.eyalmaozmusic.com/
 

Li Tieqiao

Li Tieqiao (born 23 September 1973 in Hunan province) is an Chinese composer and saxophonist/multi-instrumentalist. He mostly engages in experimental and free improvisation projects. In his improvisation he bravely experiment in search for a new expression between the boarders of jazz, rock and electronic noise. As a child, he played bamboo flute. He went to music school learned trombone and played in a military band. 

He moved to Beijing in 1995 where he start self-study Alto saxophone and played in some experimental rock bands and Contact with a lot of avant-garde artists, poets and musicians.  

He moved to Oslo, Norway in 2005 and was warmly welcomed by a number of

Norwegian musicians. During his time in Norway he has played with Paal Nilssen-Love, Ingebrigt Harker Flaten, Maja Ratkje, Rolf-Erik Nystrom etc.

Li Tie Qiao established the "Chinese free improvisation alliance" group in Beijing 2007.

He successfully arranged the first avant garde music festival  "Sally Can’t Dance festival" in Beijing in March 2008.

 

http://www.litieqiao.cn
http://www.myspace.com/litieqiao
http://litieqiao.blogbus.com
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2月20日Friday 星期五
PET CONSPIRACY 宠物同谋 (Electro / Disco House / Punk) & JOHNNY WADD (Experimental Rock)
Pet Conspiracy consists of famous electronic producers Huzi and Liman along with the lead singer of Ziyo Helen Feng, Italian Indie musician Edo, and popular designer Yun Yun turned screaming backing vocals. The impressive roster first had them listed as being a kind of electro super band, but project grew past it's individuals members and in just one short year led to a both international and domestic music industry buzz culminating in packed clubs throughout their European tour of such famous clubs as White Trash Fast food in Berlin, Razzmatazz in Barcelona, and Merlin in Budapest. Pet Conspiracy is known for its at times over-the-top performances that blended punk rock antics, disco beats, new wave melodies, and a little bit of circus acrobatics.

宠物同谋成员包括玩过噪音和环境音乐的时尚秀导虎子和从minimal改玩funk的80后电子狂人李满，自游乐队的主导主唱Helen Feng，意大利音乐家Edo，做动画导演的cute版伴唱晕晕。宠物同谋以时而过多的朋克摇滚古怪滑稽动作、迪斯科节奏、新浪潮的旋律还有一点马戏杂技而闻名。这个令人印象深刻的名册，让他们被首次列为超级电音乐队，乐队成立一年就得到了国内外音乐圈的好评，这是经过了他们国内的演出还有08年的欧洲巡演，其路线包括著名的柏林White Trash、巴塞罗那的Razzmatazz俱乐部、布达佩斯的Merlin。宠物同谋以时而过多的朋克摇滚古怪滑稽动作、迪斯科节奏、新浪潮的旋律，还有一点马戏杂技而闻名。
These two-and-a-half Italians have an unhealthy fascination with European saints, natural disasters, Francesca da Rimini and porn. Their grooving experimental rock is now available on the EP, Joan of Arc. 
这两个半伴随着欧洲圣人、自然灾害、Francesca da Rimini和情色的意大利人有着不凡的魅力。
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2月21日Saturday 星期六
PEOPLE UNDER THE STAIRS LIVE

FREE the WAX is proud to present this double-fire night... 

Dropping beats harking back to a time when hip-hop was FUN, People Under The Stairs spell out a P-A-R-T-Y much like De La Soul at their most inspired, chillest and unmistakable best.

In the late 90s, while hip-hop stars built lucrative empires, some purists went underground. PUTS took it literally and recorded their best albums in their basement, moved by their mutual love for and intense knowledge of music.

Pulling only the best jams from thousands of obscure records, these 2 MCs' live shows recreate a sonic kaleidoscope of textured samples, jazzy beats and chilled soulful rhythms that brought them to the forefront of underground hip-hop.

Spitting out rhyme after rhyme of streetwise laid-back humor, these boys from LA are gonna take us back to a time when hip-hop grooves were fresh and beats had soul, when MCs had class, rocked and chased that goal.

Yes, yes, y'all… People Under The Stairs MCs in da house!  

FREE the WAX荣誉主办这个双倍火热的夜晚……

 
再回到hip-hop最有意思的时代，People Under The Stairs像De La Soul一样在他们灵感最佳，最冷静和最无误的时候，定义了他们的派对方式。

 
在九十年代晚期，当 一些hip-hop明星建立起了利益帝国，另一些纯粹者就转入了地下。PUTS带来的就是他们在地下室里录制的那张最好的专辑，包含着他们彼此间的爱还有热情的音乐知识。

 
仅从上千个晦涩的录音之中选取最好的即兴，这个双人MC的现场直播表演从新创造出一个万花筒质感的声音样本，爵士乐和冰鲜灵魂的节奏，让他们进入地下hip-hop的前列。

 
在吐出源源不断的诗歌以及轻松狡猾的幽默，这些孩子要从洛杉矶带我们回到hip-hop以往的那种新鲜和灵魂的节奏之中，当MC们也有了种类、震撼和追逐的目标。

 
是的，是的，所有人…People Under The Stairs MC 在house之中！
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Buy tickets online at clubzone.cn
登录clubzone.cn网上购票

More Press Photos:

http://gallery.me.com/piecelock70
2月26日Thursday 星期四
Mama Funker，Da Ya Band 大伢乐队
Mama Funker.... a name chosen by the multi talented guiitarist and Singer of the band was at first debated by certain group members, however, it soon became the name on so many lips as they would laugh at the first hearing of the name then grow to love it because the band so dramatically portrays its name Mama Funker!!! With a Brazillian power house on Guitar and vocals, an extraordinary Cuban guitarist, a well known and respected Chinese drummer, and a groove centred Bass player from the island Dominica, the band in an anonymous individual's terms "breaks down the place" and leave the crowd wanting more at every venue they perform. From time to time the band features an undeniably soulful energetic and "crowd wowing" female vocalist by the name of Marrion Musgrove. The focus of the band is Funky portugees, latin and English tunes, with a bit of Reggae, pop-rock and various other forms of music. Nuf said about the band. Check out the vedios for yourself and come watch our live performances then you'll have your own image of the hottest upcoming Funk band in Beijing, China. MAMA FUNKER!!!! MAMA FUNKER!!!!! MAMA FUNKER is the name you should remember cus if you live in Beijing, soon you'll be hearing from us in a location near you. When I say Mama you say Funker!!!!!! Si No Mama No Funker!!!!!! Women bu shi mama huhu...Women shi MAMA FUNKERS!!!!!!!
Mama Funker……这是乐队的吉他手和歌手最先讨出的名字，很快这个名字就被更多的人所知道，而且当他们第一次听到这个名字的时候，都会心一笑，并且热爱这个乐队——Mama Funker！！！来自巴西充满力量的主唱兼吉他，一位非凡的古巴吉他手，众所周知的中国鼓手，和来自多末尼加岛的贝司手。他们的表演带着不可否认的活力和深情。
http://www.youtube.com/mamafunker
Da Ya Band大伢乐队

风格：funky, blues,reggae,world music,rock,latin,bossa,Electronic dance,pop
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2月27日Friday 星期五
The Syndicate主办：

SYNDICATE五周年纪念

COMMIX [Metalheadz/Hospital Records]

北京最棒的Drum&Bass活动组织者——The Syndicate即将迎来自己的五周年生日！我们诚邀您光临2月27日在愚公移山举办的庆祝活动。The Syndicate成立于2004年，是中国内地历史最长的Drum & Bass推广者，一直致力于在北京传播Drum & Bass和dubstep音乐，并定期将这两种音乐类型的顶尖DJ带到国内。为了感谢您长期以来的支持，他们将举办一次最震撼的生日派对！当晚的演出阵容不仅囊括了所有您喜爱的Syndicate DJ和MC，还将聚集众多的特别来宾。   C ommix自英国剑桥崭露头角以来，已经成为全球最受好评的Drum & Bass制作团体。他们签到了Hospital Records和Goldie的Metalheadz旗下，在这两个最具规模和最优秀的Drum & Bass厂牌的平台之上，他们向世人展示了自己独特、多元的音乐特质。在通过其他的优秀厂牌，如Good Looking, Shogun Audio, 31 Records和Creative Source发表作品的同时，他们还以2007年的《Call to Mind》专辑成为第一个在Metalheadz旗下发表整张专辑的艺人，同时，这张唱片还被评为年度最具探索精神、最适听的Drum & Bass作品。The Syndicate非常荣幸地请到这队广受北京观众欢迎的双人团体，作为五周年生日派对的特邀嘉宾！
The Syndicate presents: 
SYNDICATE 5TH ANNIVERSARY 
featuring COMMIX [Metalheadz/Hospital Records]
The Syndicate is celebrating their 5th anniversary as Beijing’s premier Drum & Bass music organizers and you are invited to join the celebrations, Friday Feb 27, @Yugong Yishan. Formed in 2004, The Syndicate are the longest running Drum & Bass promoters on the Mainland, pushing drum & bass and dubstep sounds in Beijing, regularly bringing in the top DJs in Drum & Bass and Dubstep. To thank you, the Beijing party people for your support, they’re throwing their biggest birthday bash yet! The lineup features all your favorite Syndicate DJs and MCs as well as special guests from near and far.
Coming straight out of Cambridge, UK, Commix is one of the most highly regarded drum & bass production duos around, signed to two of the biggest and best labels in Drum & Bass - both Goldie’s Metalheadz label and Hospital Records, which reveals their diverse and multi-faceted sound. While scoring releases on respected labels Good Looking, Shogun Audio, 31 Records and Creative Source, the duo were also the first artists to release a full length album on Metalheadz with their 2007 album “Call to Mind”, which was called one of the most adventurous and accessible drum & bass recordings of the year. Commix tunes have long been crowd favorites here in Beijing and The Syndicate is honoured to have them as special guests for the Syndicate 5th Birthday party.
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Buy tickets online at clubzone.cn
登录clubzone.cn网上购票

2月28日Saturday 星期六
SECTION 6
Beijing’s only live and direct Hip-hop party is back and in full effect! Every last Saturday of the month.

北京唯一直接的现场Hip-hop派对归来并全面展开。每月最后一个星期六。
Pm 9 // Rmb 30 
YUGONGYISHAN:  

West Courtyard Former Site of Duan Qirui Government, Zhang Zizhong Road 3-2,

100007 Dongcheng district Beijing – China

Tel: +86 10 8402 8477

www.yugongyishan.com
